
El futur de 
Sant Jeroni

Un anunci de venda del monestir a Internet desperta 
el debat sobre la conveniència de la compra pública

Pati del claustre del monestir
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Tres detinguts al 
Màgic després 
d’una persecució 
des d’Alella 
per un suposat 
segrest             6

Badalona 
investiga l’onada 
de crema de 
contenidors que 
en aquest 2017 
són prop de 200 4   
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Sant Jeroni està a la venda? Això semblava 
aquests darrers dies, arran d’un anunci en la 
pàgina web d’un administrador de finques 
que oferia els quasi 30.000 metres quadrats 
patrimonialitzables del recinte. Una publica-
ció, no obstant, que ha acabat sent retirada, 
igual que l’oferta. I és que el monestir està 
repartit a dia d’avui entre diferents propietaris 
entre els quals no hi hauria de moment acord 
per vendre.
Tot plegat, això sí, ha servit per desvetllar la 
partida d’escacs que sembla estar jugant-se 
des de fa uns mesos amb discreció i en veu 
baixa entre diferents actors implicats, entre 
ells l’Ajuntament, que es mostra presdispo-
sat a desbloquejar la situació del monestir. 
El primer tinent d’alcalde, Oriol Lladó, ha 

El Monestir de Sant Jeroni, a 
la venda? El debat sobre la 
compra pública pren força
Un anunci a Internet desvetlla que des de l’Ajuntament no es 
descarta i que s’han mantingut contactes el darrer any

explicat que s’han reunit en dues ocasions 
amb la propietat de l’immoble, així com amb 
altres parts com ara l’Església, la Diputació 
o el Museu, per intentar plantejar un futur a 
curt termini.
“És inexplicable que un patrimoni com Sant 
Jeroni no tingui encara un pla director que 
marqui la seva rehabilitació i desenvolupa-
ment, i que no hi hagi ni un metre quadrat 
públic”, subratlla Lladó. En aquest sentit, el 
govern ha aprofitat la polseguera aixecada per 
l’efímer anunci de la venda per demanar a la 
propietat que accepti desbloquejar l’elaboració 
del pla director, una figura “imprescindible” 
per saber com serà el futur del monestir i quins 
usos podrà acollir. Un cop fet aquest pas, l’ad-
ministració no descarta la compra pública.

Pati del claustre del monestir

No és la primera vegada que la idea d’adqui-
rir públicament Sant Jeroni es posa sobre la 
taula. Alguns sectors polítics, i en particular 
el ja exregidor Ferran Falcó, n’han parlat els 
darrers anys, i sempre d’una xifra propera 
als 5 o 6 milions d’euros. Un preu difícil de 
calcular, segons Oriol Lladó, perquè hi ha 
molts factors a tenir en compte i la hipotètica 
compra es podria produir a través de molts 
models diferents: entre un conjunt d’admi-
nistracions o no; de forma directa; amb una 
permuta, per mencionar algunes opcions.
En qualsevol cas, la primera jugada ha 
d’arribar del costat dels propietaris, que te-
nen repartides les múltiples i diferents parts 
del monestir. Els descendents de la família 
Güell, una vintena de persones, en controlen 

dos terços, aproximadament; la resta està en 
mans del a Fundació Climent Mur, que també 
gestiona i organitza les activitats dels espais 
de propietat dels Güell. D’entre tots, alguns 
estarien més interessats que altres en vendre. 
Fonts de la propietat, en declaracions a Rà-
dio Ciutat de Badalona aquest dilluns, per 
exemple, afirmaven que no hi ha acord sobre 
el seu futur perquè una part voldria apostar 
perquè es conservés la seva essència patri-
monial i de caràcter religiòs. Com a portaveu 
de la fundació, Jaume Aymar nega que per la 
seva part hi hagi cap interés en vendre, d’altra 
banda.
A falta d’un pla director que marqui com 
s’hauria de rehabilitar el patrimoni i quins 
usos podrà acollir, la protecció especial de 
Sant Jeroni, declarat Bé Cultural d’Interés 
Nacional, permetria incloure-hi espais d’hos-
pedatge o restauració, però amb límits molt 

marcats per garantir el respecte a la història 
de l’edifici. I, evidentment, obligaria a conser-
var intactes certes parts del monestir. Des del 
govern, en aquesta línia, ja han avançat que 
no es tramitarà cap modificació urbanística 
que pugui perjudicar la conservació de la 
Murtra.
Tot plegat fa que sigui complicat un acord 
unànim entre el gran nombre de propietaris, i 
tampoc posaria fàcil una venda a un privat que 
vulgui treure’n un rèdit econòmic. Per això, i 
per l’evident valor patrimonial i històric del re-
cinte, diferents parts apostarien per la compra 
pública, com és el cas d’Òmnium Cultural, 
que ja s’ha expressat en aquest sentit.
El govern municipal estén la mà als propie-
taris per intentar accelerar les converses i 
desbloquejar el pla director del monestir, i 
arribar a parlar d’una hipotètica compra si es 
donés el cas.

L’antic monestir de Sant Jeroni de la Mur-
tra va ser declarat Bé Cultural d’Interès 
Nacional (BCIN) el 1975 i el 2014 se’n 
va ampliar l’àmbit de protecció, que de-
passa els límits estrictes de l’arquitectura 
del monestir.
Es tracta d’una peça de primer ordre del 
gòtic català tardà, que també conserva 
valuosos elements de l’edat moderna. Al 
valor artístic del conjunt, cal afegir-hi les 
particulars característiques de l’entorn 
paisatgístic, així com els aspectes his-
tòrics del monument –en què destaquen 
sobretot les relacions amb la monarquia 
durant els segles XV i XVI-, que li donen 
un caràcter únic.

L’interès de Sant Jeroni de la Murtra su-
pera, doncs, i de molt, l’àmbit de Badalo-
na. No obstant això, és de destacar que la 
ciutat sempre se l’ha sentit seu, se n’en-
orgulleix i se l’estima. En són bona prova 
la mateixa existència de l’entitat Amics de 
Sant Jeroni o, en un altre àmbit, l’interès 
que s’ha mostrat sempre des del Museu 
–organisme autònom municipal-, que hi 
organitza visites guiades i que, just l’any 
passat, amb motiu del 600 aniversari de 
la fundació del monestir, li va dedicar, 
amb molt èxit, una exposició, un llibre i 
un cicle de xerrades.

Però Sant Jeroni té una altra cara no tan 
amable: la d’un monument envellit, que 
demana amb urgència una seriosa inter-
venció que posi fre a la degradació que 
pateix i el restauri amb criteris rigorosos. 

Per portar a terme aquesta operació cal, 
en primer lloc, la redacció d’allò que 
s’anomena un Pla Director. Es tracta d’un 
document elaborat per un equip de pro-
fessionals de diferents disciplines –com 
arqueologia, arquitectura, història, his-
tòria de l’art o restauració- que, a partir 
d’un estudi exhaustiu del monument i de 
la seva història, marqui les línies d’ac-
tuació de cara al futur, i fins i tot que 
n’indiqui l’ús o els usos a què es pot 
destinar, tenint en compte, òbviament, 
la localització i l’entorn. Fa pocs anys, 
des de l’Ajuntament i des del Museu de 
Badalona, es van fer gestions per tal que 
la Diputació de Barcelona col·laborés en 
l’elaboració d’un Pla Director per a l’antic 
monestir. La resposta d’aquesta institu-
ció va ser positiva, però es requeria sig-
nar un conveni amb la propietat, una part 
de la qual no s’hi va mostrar interessada.

Un cop fet el Pla Director que, com hem 
dit, ni tan sols s’ha pogut començar, 
caldria aprovar-lo i, a partir d’aquí, ja 
es podrien portar a terme les actuacions 
derivades del pla que, d’entrada, podem 
imaginar que serien molt costoses, ate-
sa l’envergadura del monument i el seu 
estat actual.

El fet que Sant Jeroni sigui de propietat 
privada no ha de resultar necessàriament 
negatiu –tot i que, de moment, ha impe-
dit la redacció del Pla Director-, ja que 
té una clara protecció legal. No obstant 
això, i vista la situació del monument, 
crec que la millor solució seria que 
l’adquirís l’administració pública. Això 
garantiria, sens dubte, que qualsevol 
intervenció que s’hi fes, a banda de ser 
respectuosa, tingués com a criteri el bé 
comú i posaria Sant Jeroni a l’abast de 
la gent en una mesura difícilment imagi-
nable si se seguís qualsevol altra opció.

Sant Jeroni de la Murtra

Margarida Abras
Directora del Museu
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Les ciutats del Consorci faran pressió per aconseguir finançament

Barcelona, Badalona, Santa Coloma de Gra-
menet, Montcada i Reixac i Sant Adrià han 
consensuat una agenda de transformació 
de l’àrea del Besòs que inclou 130 actua-
cions prioritàries a desenvolupar en els pro-
pers deu anys. Inicialment es definiran una 
quinzena d’actuacions que comportaran una 
inversió d’entre 150 i 200 MEUR, però els al-
caldes han reclamat a Generalitat i Estat que 
posin de la seva part i reverteixin el dèficit 
d’inversions que ha patit aquesta zona his-
tòricament. De forma global esperen poder 

2.300 milions per a 130 actuacions: 
l’ojectiu de l’Agenda Besòs

mobilitzar 2.300 milions entre aportacions 
del govern català i espanyol i també fons eu-
ropeus. Els equips tècnics de les cinc ciutats 
del Besòs s’han reunit aquest dimecres a la 
UPC per segellar l’Agenda Besòs, un docu-
ment que dibuixa les apostes prioritàries que 
faran els consistoris en els propers deu anys. 
L’objectiu és transformar una zona on viuen 
pràcticament un milió de persones, un 12% 
de la població de Catalunya, i que ha patit 
un històric dèficit d’inversions, denuncien 
els alcaldes, per part de Generalitat i Estat. 

En aquest sentit, l’alcaldessa de Barcelona, 
Ada Colau, ha avançat que l’Ajuntament de la 
capital catalana destinarà en aquest mandat 
330 MEUR al Besòs, Entre els projectes que 
preveu l’Agenda Besòs, Colau ha destacat la 
recuperació del passeig fluvial per la ban-
da de Barcelona, la reactivació econòmica 
dels polígons, la millora de la connectivitat 
entre Barcelona i Badalona, la creació del 
parc de les Tres Xemeneies connectant amb 
el parc del litoral i l’impuls de les festes del 
riu Besòs per tal d’agermanar els veïns dels 
diferents municipis.El director de Barcelona 
Regional, Josep Bohigas, ha remarcat tam-
bé la millora de la connexió a través de la 
millora dels ponts, de forma que deixin de 
ser autopistes i puguin ser transitables per 
les persones i les bicicletes.
Des de Badalona, Dolors Sabater ha definit 
l’agenda com un “full de ruta clar perquè hi 
hagi un desenvolupament social, econòmic, 
urbanístic i mediambiental d’aquesta àrea, 
que ha de fer de contrapès a l’eix Llobregat”. 
“Ara és l’hora del Besòs”, ha exclamat.

El programa de microcrèdits #CreditBa-
dalona, impulsat per l’Ajuntament i Acció 
Solidària Contra l’Atur (ASCA), ha tancat 
el període de sol·licitud d’ajudes amb un 
total de 26 peticions per finançar projectes 
d’emprenedoria i noves línies de producció 
en empreses ja existents. La iniciativa està 
dotada amb un pressupost de 270.000 eu-
ros per repartir entre les sol·licituds presen-
tades, que suposen una demanda total de 
475.250 euros. La meitat de les sol·licituds 
han estat presentades per empreses que vo-
len ampliar les seves activitats, mentre que 
l’altra meitat corresponen a projectes d’em-
prenedoria que aspiren a obrir-ne de noves. 

Empreses i 
emprenedors, 
‘a la caça’ de 
crèdit municipal

Foto: Ajuntament

Trobada a la UPC / Ajuntament

El nombre de contenidors afectats aquest 2017 ronda ben bé els 200

La crema de contenidors és un 
dels actes d’incivisme més des-
graciadament habituals dels da-
rrers anys, a Badalona i a altres 
grans ciutats. Elements urbans 
que es consumeixen ràpidament 
quan una flama comença a fer de 
les seves, que provoquen un foc 
molt sobtat que sovint passa a al-
tres contenidors del voltant i que 
afecta a vehicles aparcats o faça-

Badalona investiga la causa 
de l’onada de crema de contenidors

nes d’edificis propers. Enguany, 
però, sobretot els darrers dos 
mesos, aproximadament, el nivell 
d’incendis d’aquest tipus s’ha dis-
parat a la ciutat.
La xifra s’acosta ràpidament als 
200 contenidors cremats quan 
encara no som a finals de juliol. 
Uns números que superen en molt 
la xifra que es registrava el passat 
2016 a aquestes alçades d’any. Un 

repunt massa accentuat i inusual 
perquè es prengui com una evolu-
ció natural des de l’administració.
Fonts municipals creuen que no es 
tracta pas d’una casualitat incívica 
i que hi ha quelcom darrera. Tot i 
que no s’ha confirmat oficialment, 
tot apunta a que s’està investigant 
a nivell policial a dia d’avui i que 
s’estaria intentar cerca a una o 
algunes persones que serien res-

ponsables d’aquest creixement 
sobtat que es remunta als darrers 
dos mesos, aproximadament.
Mentrestant, s’intenta negociar 
amb FCC, empresa conces-
sionària de la recollida de residus, 
per continuar reposant els con-
tenidors cremats. Per contracte, 
la companyia té una taxa de re-
posició en stock que a dia d’avui 
ja s’ha esgotat, i que ara s’hauria 

d’ampliar.
Els darrers anys, Badalona ha vist 
cremar 141 contenidors, el 2011; 
190, el 2012; 138, el 2013; 165, 
el 2014. El passat 2016 la xifra va 
augmentar fins als 279
Per posar un exemple del sobre-
cost que aquest incidents supo-
sen, Badalona va haver d’invertir 
uns 120.000 euros extra per repo-
sar 165 contenidors el 2014.

Contenidors cremant / Cedida per ‘Tú no eres de Badalona’

PDCAT I UNIÓ DEMANA QUE SE SANCIONI

Més enllà del problema de la 
crema de contenidors, el grup 
municipal del Partit Demòcra-
ta i Unió ha posat de manifest 
aquesta setmana que “l’en-
torn dels contenidors està ple 
de brutícia” i molt degradat i 
que, en bona part, és degut a 

“l’incivisme de la gent”. Per 
això, consideren que “s’hauria 
de fer complir l’ordenança de 
civisme”. Consideren que els 
agents cívics “no funcionen” i 
cal que començar a interposar 
sancions per dissuadir d’actes 
incívics.
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La policia els perseguia des d’Alella

Ensurt general al Màgic Badalona 
aquest dimecres a la tarda, des-
prés d’una intervenció policial 
que ha sorprés a molta gent del 
centre comercial. La policia ha 
escomés dues detencions des-
prés de perseguir un grup d’ho-
mes que havia intentat segrestar 
una noia, presumptament. Els fets 
havien començat a la població 
d’Alella, on els tres individus van 

Detingut al Màgic un suposat 
grup de segrestadors

retenir un home, de nacionalitat 
alemanya, segons algunes fonts. 
Posteriorment, van fugir i van ser 
perseguits fins a Badalona, on 
finalment van ser cercats al Mà-
gic. A una hora en la qual hi ha-
via molts clients, es van produir 
moments d’incertesa i sorpresa. 
Tot i que algunes fonts apuntaven 
ahir que el centre va haver de ser 
tancat, des del Màgic neguen que 

les portes arribessin a tancar en 
cap moment. Allà es van produir 
dues detencions i es va alliberar 
l’home suposadament segrestat. 
El tercer integrant va fugir, cosa 
que va desencadenar una cerca 
amb un bon nombre de cotxes, 
tant de Mossos com de Guàrdia 
Urbana, així com amb helicòp-
ter. Finalment, un sospitós va 
ser interceptat a la zona de Pep 
Ventura per la Guàrdia Urbana, 
i va resultar ser el tercer inte-
grant. Tots tres, d’origen georgià, 
han estat detinguts. Mossos no 
ha ofert detalls oficials sobre el 
cas, ja que s’ha posat en marxa 
una investigació que podria de-
rivar en més actuacions. Algunes 
fonts expliquen que s’està inten-
tant esbrinar si els tres homes i 
el retingut tenien una vinculació 
passad i els fets venien motivats 
per antecedents anteriors.

L’Ajuntament ha licitat el submi-
nistrament de 10 vehicles híbrids 
per a la Guàrdia Urbana de Bada-
lona que s’incorporaran el 2018. 
D’aquesta manera el parc de ve-
hicles de la policia comptarà amb 
cotxes, tipus monovolum, que 
combinen el motor de combus-
tió amb un elèctric que redueix 

notablement el consum i les 
emissions contaminants. El mo-
tor elèctric, amb zero emissions, 
funciona a velocitats inferiors a 50 
quilòmetres per hora, adaptant-se 
a les necessitats de circulació 
pel nucli urbà. El valor del con-
tracte per a 4 anys és de prop de 
680.000 euros.

La Guàrdia Urbana 
disposarà de 10 
nous cotxes 

Foto: Ajuntament

Foto d’arxiu
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Han presentat les esmenes a la Llei de Comerç

Diputats del PSC s’han reunit 
aquesta setmana amb el teixit co-
mercial de Badalona. La diputada 
Alícia Romero i el també parla-
mentari Raúl Moreno han explicat 
als representants del teixit comer-
cial de Badalona les esmenes pre-
sentades pel grup socialista per 
intentar millorar el text inicial de 
la Llei de Comerç de Catalunya i 
que, amb tota probabilitat, seran 
recolzades per altres forces políti-
ques en la votació final.

Diputats del PSC es reuneixen 
amb comerciants de Badalona

En paraules d’Alícia Romero, “la 
llei és poc ambiciosa. El Govern 
ha tingut l’oportunitat de fer una 
llei moderna que resolgués alguns 
problemes que s’arrosseguen del 
passat, i han optat per fer una llei 
de baixa intensitat”.
D’altra banda, el grup parlamentari 
socialista s’ha oposat a la propos-
ta de Junts Pel Sí d’augmentar els 
horaris comercials de les mitjanes 
i grans superfícies.
L’esmena del PSC recupera les 72 

hores actuals d’obertura, i reduirà 
en una hora l’horari de tancament 
dels mitjans i grans centres co-
mercials, amb l’objectiu de millo-
rar la conciliació de la vida laboral 
i familiar, i equiparar més els seus 
horaris als del comerç local.
El primer secretari socialista local, 
Àlex Pastor ha valorat negativa-
ment que el Govern de Badalo-
na no aposti per una reforma de 
debò dels mercats municipals, 
no només des del punt de vista 
arquitectònic, sinó també amb la 
incorporació d’elements de di-
namització que ajudin al comerç 
local. Alícia Romero s’ha mostrat 
disposada a mantenir futures re-
unions amb els representants del 
teixit comercial de Badalona i a 
fer-los arribar la llei al moment de 
la seva aprovació, prevista per a la 
setmana que ve en el Parlament de 
Catalunya.

Aquest mitjà va publicar la setma-
na passada un article en referència 
a la contractació d’una psicòloga 
per al Servei d’Atenció Integral a la 
Violència de gènere, en el qual es 
titllava d’irregular el procediment 
efectuat pel govern local, en aquell 
moment encapçalat pel Partit Po-
pular. La notícia donava per tancat 
el cas i cal rectificar aquest punt, a 
instàncies de la part demandant de 
la causa, atès que la professional 
i la seva defensa van presentar un 
recurs de súplica i la sentència, as-
seguren, no és encara ferma.
Més enllà del moment actual del 
procediment judicial, la part de-
mandant insisteix en que “no es 
titlla d’irregular cap contractació 
del PP, ja que el PP no és l’Ajun-
tament”, entitat que va tramitar la 
contractació. També sostenen que 
és “l’equip de govern de Dolors 

Sabater qui s’ha negat al reco-
neixement de la relació laboral i 
és l’únic equip de govern deman-
dat” per la professional, atès que, 
segons diu, va patir “mobbing i 
fustigació econòmica” després del 
canvi de mandat.
Pel que fa a la contractació, la part 
demandant creu que no es pot 
parlar d’una contractació irregular, 
com feia aquest mitjà a l’article, 
sinó que el jutge reconeix que era 
una “relació laboral i no mercan-
til” la que unia la psicòloga amb 
l’Ajuntament. També defensen el 
regidor Miguel Jurado i neguen 
que ell intervingués “en la situació 
anòmala”, ja que, asseguren, ell 
només va ser “testimoni dels fets, 
i qui contracta és l’Ajuntament”. 
També recorden que la demandant 
va patir retards en els pagaments 
amb tots dos governs.

Rectificació sobre: 
“Un jutge titlla d’irregular
una contractació de 
l’anterior govern” 

Foto: PSC
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Nou local a la Rambla

clientes, un concepte que l’empresa ha de-
cidit incorporar per reforçar “la transparèn-
cia i la proximitat de la companyia”. També 
hi haurà espai per a comensals a la primera 
planta i a la segona, que serà destinada 
completament a la degustació. En total, el 
local disposa de 280 metres quadrats, 140 
per planta, i comença a funcionar aquesta 
mateixa setmana. Amb aquesta inaugura-
ció, la cadena 365 ja es troba a prop del 
centenar d’establiments.

Tancada l’etapa de la cadena de ‘fastfood’ 
Burger King, la cantonada de carrer de Mar 
amb Rambla iniciarà properament una nova 
època en la qual tornarà a ser cafeteria. La 
franquícia 365, fleca i degustació que s’ha 
expandit a Barcelona aquests darrers anys, 
prendrà el relleu. El local continuarà dividit 
en dues plantes i comptarà amb un ele-
ment d’allò més original: un espai de ‘show 
cooking’. A la primera planta hi haurà un 
obrador de pa visible per a tots els clients i 

Una firma de cafeteries 
ocuparà l’antic local de 
Burger King a la Rambla

Centres socio-culturals, educatius i de música

Govern i PSC pacten 
nous equipaments a diferents barris

El Ple ordinari de la propera setmana apro-
varà la incorporació del superàvit de l’any 
passat al pressupost, d’un total de 21 mi-
lions d’euros, i l’amortització anticipada de 
deute per valor de 17,5 milions d’euros. Es 
tracta de crèdits que tenen uns tipus d’in-
terès molt per sobre dels actuals de mercat. 
Amb aquesta amortització, es demanaran 
nous crèdits a un tipus d’interès més favo-
rable que permetrà desenvolupar una sèrie 
d’inversions que el govern ha pactat amb el 
PSC aquestes darreres setmanes. Una de 
les partides més destacades es destinarà 
a nous equipaments de la ciutat. El govern 
disposarà d’1 milió d’euros per a poder en-
carregar els projectes executius de fins a 
cinc nous equipaments que seran de caire 
socio-cultural i que se situaran a diferents 

barris de la ciutat. Aquest pla contempla, 
concretament, situar un nou centre cívic al 
nou barri del canal del Gorg de Badalona, 
una petició sorgida del procés participatiu 
iniciat fa un any a la zona; un nou equipa-
ment al carrer Apenins de Montigalà; i un 
tercer equipament a la Masia de Ca L’Andal 
de Bufalà. També es contempla un projecte 
bàsic per a dissenyar una futura Ciutat de 
la Música que englobi l’Escola de Música 
Moderna i el Conservatori Professional de 
Música de Badalona, que s’ubicaria a l’Es-
corxador de La Salut. Entre els nous equi-
paments destaca també la construcció d’una 
nova escola bressol a la ciutat. Aquesta nova 
escola bressol servirà per donar sortida a 
l’alta demanda produïda per la nova tarifació 
social implementada en aquest mandat.

Ca l’Andal acollirà un dels equipaments / Ajuntament
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La quarta edició del correbars encetaran les activitats

Després de les festes del Front Marítim, que 
els barris del Progrés i la Mora van celebrar 
el passat cap de setmana al llarg del passeig 
Marítim, arriben les festes del barri de Llo-
reda. Per quart any consecutiu, el correbars 
donarà el tret de sortida a les activitats pro-

La plaça de la Segona República 
acull les festes de Lloreda

gramades que es duran a terme. El correbars 
iniciarà a les 19.30 hores del divendres 21 
de juliol a la plaça de la Segona República, 
i recorrerà diversos bars i restaurants del 
barri. Per participar cal adquirir un tíquet, 
que té un preu de 10 euros i ofereix fins a 

nou begudes i un entrepà. A més, la festa 
anirà amenitzada per la percussió del Clan 
Suricato. A partir d’aquí, el dissabte, dia 22, 
se celebrarà per primera vegada, a les 9 del 
matí, el Torneig Social de Petanca, a càrrec 
del Club de Petanca Nueva Badalona. Tot 
seguit, a les 12 del migdia, l’antiga escola 
de Lloreda -situat al carrer de Figueres- 
acollirà la festa de l’escuma per refrescar a 
petits i a grans. Ja de cara a la tarda, a partir 
de les 19h, a la plaça de la Segona Repú-
blica s’instal·larà un escenari on s’oferiran 
diversos espectacles. Una classe de zumba 
destinada a tot el veïnat serà el toc d’inici, 
que donarà pas a les actuacions del grup 
de ball de l’Associació de Veïns de Lloreda, 
Dansa Komplex i al showman Juanky. I com 
ja és a tradició, a les 23h els veïns podran 
ballar amb música i llums fins a les 2 de 
la matinada a càrrec d’una discomòbil. Amb 
aquestes festes de Lloreda es posa punt fi-
nal a les diferents festes que les entitats de 
Badalona han celebrat al llarg dels darrers 
tres mesos.

Aquest dissabte, 22 de juliol de 21 a 23h, 
arriba la segona edició de la Nit d’Estels 
al Turó de l’Enric, on es podrà mirar els 
estels a través d’un gran telescopi i apren-
dre dels astres, a càrrec de Gemma Blat. 
A més, l’organització convida a posar el 
sopar i gaudir a la vegada de la natura, 
l’astronomia i l’astrologia. Aquesta activi-
tat va néixer de la mà del col·lectiu veï-
nal ‘Salvem el Turó de l’Enric’ amb l’ob-
jectiu de defensar i millorar l’espai verd 
d’aquest entorn, com així aturar les possi-
bles futures construccions de superfícies 
comercials.

Arriba la 
2a Nit d’Estels 
al Turó 
de l’Enric
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Rescat públic
Per uns minuts del matí d’aquest dilluns el monastir 
de Sant Jeroni de la Murtra estava en venda en un 
web immobiliari. Aquest anunci, que va ser retirat 
als pocs minuts, és la constatació pública que una 
part dels propietaris del monastir porten força temps 
incòmodes amb la situació en que es troba. La múl-
tiple propietat, que soprèn però és privada, amb la 
protecció pública de la finca han paralitzar moltes 

opcions per la rehabilitació del monastir. Els darrers anys 
s’han fet micromecenatges i recollida de diners que han 
originat petites actuacions, però insuficients davant la gran 
obra que necessita. Més que en venda, l’anunci d’aquesta 
setmana és una crida de rescat dirigit cap a l’administra-
ció, aquella que diu que és un bè cultural però que limita, 
amb la seva protecció, la gestió per el seu manteniment. Ja 
hem escoltat i llegit que la solució idònia és la participació 

EDITORIAL

directa de les diferents administracions en comptes de 
plantejar-se fer més ampli els possibles usos de la zona 
i que aterrin inversors privats. Sant Jeroni ja va esquivar 
un camp de golf fa gairebé un parell de dècades. Per 
tant, sense interesos econòmics, només l’administració 
és l’única que pot asolir aquesta compra si no vol veure 
com es deteriora una mica més una de les grans joies de 
la història de Badalona. 

Sant Jeroni de la Murtra i les dues ermites 
de Sant Onofre i de Sant Climent, pertan-

Sant Jeroni, un patrimoni que cal defensar (més)

Una oportunitat per a fer ciutat
yen a un conjunt arquitectònic gòtic datat 
al segle XV i situat a la Vall de Betlem, que 
avui és el Parc de la Serralada de Marina, 
de propietat privada.
Pot sorprendre al lector, acostumat a dis-
frutar d’aquell entorn sense restriccions, 
que l’estigui gaudint essent com és privat, 
però és així. I fa uns quants anys que un 
servidor, sense gaire sort, va proposar 
comprar el monestir, les dues ermites i tot 

aquell terreny, i posar-lo sota la tutela de 
la Diputació de Barcelona, que gestiona el 
conjunt del parc i molts altres parcs de la 
demarcació, com puguin ser el del Mont-
seny o el de Collserola. El meu argument 
era que mai, a diferència d’aquests dos que 
comentava, la Diputació no havia fet cap 
esforç inversor en aquell parc que superés 
el manteniment...ep, que això no és culpa 
seva, sinó nostre. Tampoc mai hem tingut 

un ajuntament capficat a aconseguir-ho, 
però ara que ha aparegut un cartell de “en 
venda” potser fóra el moment de fer un 
pensament. 
Crec que Badalona ha de projectar el seu 
patrimoni més enllà de la ciutat romana, i 
que Sant Jeroni esdevé una oportunitat per 
a fer ciutat, i per a millorar el seu potencial 
preservant la seva identitat. Tant de bo sigui 
possible, perquè comença a ser urgent.

protecció a través de la declaració de Bè 
Cultural d’Interès Nacional, té dos propie-
tats, una part (la majoritària) aplega els 
hereus de la finca i l’altra a la Fundació Cli-
ment Mur, vinculada amb l’església i que és 
qui articula la major part d’usos actuals i en 
vetlla el mínim manteniment.
La qüestió no és tant que el monestir esti-
gui en venda sinó què s’hi pot fer realment: 
què diu el planejament urbanístic? què 
estableixen les diferents figures de pro-
tecció? Aquesta és la clau. A dia d’avui, el 
monestir té un valor incalculable, però, per 
entendre’ns, val poc econonòmicament atès 
que la part aprofitable és relativament petita 
(cases d’estiueig i hostatgeria) i amb uns 
usos molt restrictius i poc rendibles, atès el 
que estableix el planejament i la declaració 
de BCIN.

Per tant, el conjunt de Sant Jeroni difícil-
ment té sortida al mercat sense una modifi-
cació de planejament.

Arribats a aquest punt:

1. El govern de la ciutat no facilitarà cap 
canvi de planejament que perjudiqui Sant 
Jeroni i el seu entorn, entès com un capital 
cultural i paisatgístic incomparable (i irre-
nunciable) a Badalona i a l’àrea metropoli-
tana. Això és un fet.
2. Per bé que el Monestir i el seu entorn no 
corren perill, és evident que hi ha impor-
tants vulnerabilitats: en primer lloc, està per 
redactar el Pla director, instrument clau per 
diagnosticar les patologies i per començar 
el debat rigorós i exigent sobre els seus 
usos. Aquí cal que la propietat faciliti d’una 

vegada que aquest pla es pugui fer donant 
permís d’accés a totes les instal·lacions. 
Els ho hem reclamat en dues ocasions en 
els darrers mesos. Ho tornem a fer ara. En 
segon lloc, l’estructura de la propietat no 
ajuda a l’estabilitat necessària per assegu-
rar el Sant Jeroni que ens mereixem. 
3. Com a govern estarem al costat de Sant 
Jeroni i el que significa per la nostra cul-
tura i història i no descartem l’opció de 
compra. És greu i insòlit que un monument 
d’aquestes característiques no tingui ni un 
sòl metre quadrat de titularitat pública. S’ha 
de valorar qui, quan, quant i com… són 
preguntes de calat.
4. És per això que és imprescindible el 
consens polític i social. Una bona notícia 
d’aquesta setmana: Òmnium demana un 
pacte entre institucions i entitats per prote-
gir el bè. Som-hi.

Oriol Lladó
Primer tinent d’alcalde

Ferran Falcó
Secretari de Territori i Sostenibilitat

Sant Jeroni ha saltat a l’actualitat aquests 
darrers dies en conèixer-se que una part de 
la propietat posava el monestir a la venda. 
L’anunci en qüestió el va publicar un portal 
immobiliari però es va retirar poc temps 
després. La notícia ha generat inquietud 
(comprensible) i ja algunes propostes (sa-
ludables). Al voltant del tema, apunto una 
mica d’informació i amplio la línia de tre-
ball a nivell de govern.
El monestir, que compta amb la més alta 
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Bogdanovic, 
la sorpresa de l’estiu
El serbi Luka Bogdanovic ha sorprès 
tothom quan ja tenia pactada la seva 
renovació amb la Penya. De fet havia 
anat de la mà amb el club perquè els 
verd-i-negres no tinguèssin proble-
mes amb el dret de tempteig. Però la 
paternitat de Luka Bogdanovic, el pri-
mer que té, li ha fet canviar totalment la 
mentalitat i a hores d’ara diu que pre-
fereix quedar-se a Sèrbia. Per jugar no 
tindrà problema perquè aquest exjuga-
dor del Radnicki, de l’Estrella roja o del 
Partizan trobarà segur un club on jugar 
a Belgrad. Coneixent a Bogdanovic no 
és cap estratègia per intentar augmen-
tar l’oferta que havia rebut de la Penya 
sinó que simplement li fa mandra tor-
nar a Espanya. El club, de moment, no 
el dóna per perdut tot i que és difícil 
que torni a vestir de verd-i-negre per-
què ho ha dit molt convençut. La Pen-
ya ja està buscant un altre jugador que 
sigui el recanvi de Bogdanovic. Una 
decisió sorprenent però respectable.

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA 
ÉS BÀSQUET
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Ruoff aterra a l’Olímpic, Ventura amplia 
contracte i Bogdanovic podria no renovar
Simon Birgander destaca a l’Eurobasket U20 sent el segon jugador més ben valorat

Després de fer oficial l’arribada 
del pivot Simon Birgander per les 
pròximes tres temporades, el Di-
vina Seguros Joventut ja ha lligat 
la seva segona incorporació de 
cara a la 2017-2018. Alex Ruoff, 
de 1,98m i 30 anys, signa per un 
any procedent del BG Göttingen 
alemany, club a qui ha ajudat a 
quedar onzè en la lliga (14/18). 
La passada temporada va jugar 
un total de 25 partits, amb una 
mitjana de 15 punts, 4.7 assis-
tències, 4.8 rebots per duel i 16.8 
de valoració per duel. Ruoff ha 
tancat el campionat sent el novè 
millor anotador de la competició. 
El jugador format a la Universitat 
de West Virginia ja coneix la Lliga 
Endesa, ja que el curs 2015-16 va 
militar les files del Bilbao Basket, 
on no va tenir sort amb les lesions 
(6.3 punts i 4.5 de valoració en 20 
minuts). El nou fitxatge del Divina 
també ha jugat a Bèlgica i a la lliga 
de desenvolupament de la NBA.

Ventura amplia fins a 2019
A banda de les contractacions, la 
direcció esportiva verd-i-negra ha 
treballat per executar un moviment 
ben necessari. El pes específic 
que ha tingut Albert Ventura en la 
permanència assolida per la Pen-
ya s’havia de recompensar. Aquest 
premi ha arribat ara en forma 
d’ampliació de la seva vinculació 
amb l’entitat. El jugador verd-i-
negre, amb contracte fins a finals 
de la temporada que ve, ha signat 
ja fins a 30 de juny del 2019. El 
curs vinent, Ventura afrontarà la 
seva sisena temporada completa 
al primer equip i la segona com a 
capità. “Estic molt content de se-
guir vestint la samarreta del Divi-
na Seguros Joventut. És important 

sentir-te valorat, i més, en el club 
on t’has format des de petit, i amb 
aquesta ampliació em demostren 
la confiança que tenen en mi”, 
valorava l’exterior. El jugador de 
Badalona ha disputat un total de 
167 partits amb el conjunt verd-i-
negre a l’ACB i ve d’un any on ha 
acreditat 5.7 punts, 2.3 rebots, 1.3 
assistències i 5.4 de valoració en 
18 minuts, números que amaguen 
una feina fosca impagable.

Birgander brilla a l’europeu
En aquests moments hi ha dos 
jugadors del primer equip de la 
Penya que estan disputant l’Euro-
basket U20 de Grècia. Un d’ells és 
Simon Birgander, gran referència 
de Suècia, i una de les revelacions 
de la competició. L’interior queia 
eliminat als vuitens de final con-
tra Islàndia (39-73), després de 

Ruoff ve d’anotar 
15 punts amb el 
Göttingen. Ja sap 
què és jugar a la 
Lliga Endesa amb 
el Bilbao Basket

Simon Birgander 
és la revelació 
de l’Eurobasket 
U20: 25 de 
valoració per 
partit amb 16 
punts i 16 rebots 

completar una nova exhibició: 12 
punts, 21 rebots, 2 assistències i 
22 de valoració. Birgander és el 
segon jugador més ben valorat de 
l’Eurobasket i acredita una mitjana 
de 16.5 punts, 16 rebots i 25.5 de 
valoració per encontre. Pel que 
fa a Xabi López-Arostegui, en el 
tancament d’aquesta edició l’aler 
basc estava disputant amb Es-
panya el xoc de quarts de final del 
torneig davant Alemanya. La U20 
dirigida per Ibon Navarro venia de 
vèncer Letònia en el duel de vui-
tens (96-52). El verd-i-negre Xabi 
López-Arostegui va quallar una 
bona actuació global (11 punts, 3 
rebots, 3 assistències i 13 de valo-
ració en 18 minuts de joc) i s’està 
erigint en una peça important dins 
els esquemes del combinat na-
cional (8.3 punts, 3.5 rebots, 1.5 
assistències i 9.3 de valoració).

Bogdanovic pot no renovar
En clau negativa, una de les ‘sor-
preses’ que ha hagut d’entomar 
el Divina Seguros Joventut és la 
negativa de Luka Bogdanovic a 
renovar. L’aler pivot serbi, de qui 
la Penya va retenir els drets ACB, 
prioritza ara no moure’s del seu 
país, ja que acaba de ser pare. 
Mentre el club intenta que Bogda-
novic canviï d’opinió, la direcció 
esportiva ja busca alternatives. 

La preparació ja és a punt
En relació a l’inici del curs 2017-
2018, el Divina començarà a rodar 
el 14 d’agost. El club busca un 
amistós pel 3 de setembre, ja que 
8 i 10 jugarà contra l’Andorra i el 
Múrcia a Sant Julià. El 15 i 16 de 
setembre hi ha previst un torneig a 
Galícia amb l’Obradoiro, l’Herbali-
fe Gran Canaria i l’Alba Berlin.   

Alex Ruoff reforça el perímetre del Divina Seguros Joventut / ACB Photo

Bogdanovic no 
es vol moure 
del seu país, ja 
fa poc que ha 
estat pare. La 
Penya ja busca 
alternatives pel ‘4’

14 d’agost: data 
on començarà la 
pretemporada. Ja 
hi ha cinc duels 
amistosos que 
estan confirmats

Està previst fer una acció social amb les escoles de Badalona

Després d’una temporada caminant junts, el 
Divina Seguros Joventut i la Fundació Fe-
damar fan un bon balanç del seu projecte 
d’equip per a persones amb discapacitat in-
tel·lectual. El Joventut Fedamar ha competit 
aquest any en la màxima categoria catalana, 
la Lliga Preferent, donant l’oportunitat a 
molts joves de practicar l’esport de la ciste-
lla en un entorn immillorable. Badalona és 
una ciutat de bàsquet per excel·lència i és 
per això que des del club i la Fundació es 
vol reforçar encara més el projecte inclusiu 
iniciat el curs passat. De cara a la pròxima 
temporada, la idea és ampliar l’oferta de 
places. Les dues entitats ja treballen per 
configurar un nou equip d’iniciació i així 
dotar la iniciativa de dos nivells; dues op-
cions perquè tothom que s’hi vulgui apuntar 
realment pugui jugar sense tenir en compte 
el nivell de joc que pot oferir. Des d’aquest 
moment, tant la Penya com la Fundació Fe-
damar busquen jugadors amb discapacitat 
intel·lectual que es vulguin sumar als seus 
equips. Després de les vacances d’estiu, les 

La Penya i Fedamar crearan 
un segon equip per a discapacitats 

dues entitats tenen previst realitzar una gran 
acció social al setembre amb les escoles de 
Badalona per intentar atraure potencials ju-

gadors. Comptar amb el suport dels centres 
resulta vital per a continuar consolidant el 
projecte verd-i-negre de bàsquet inclusiu. 

El club vol implicar els jugadors del planter amb l’equip / CJB
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L’1x1 dels nous fitxatges, per Manolo González

I tot d’una, el Badalona 2017/18
L’equip s’entrena des de dilluns després que el club anunciés onze fitxatges en quatre dies

Un cop superat l’estira-i-arronsa 
amb l’ajuntament, el Badalona 
2017/18 ha ensenyat la cara i, 
des de dilluns passat, treballa 
a les ordres de Manolo Gonzá-
lez a l’Estadi Municipal. Entre 
divendres i el mateix dilluns, 
el club va fer oficials les incor-
poracions d’onze futbolistes: el 
porter Raúl Marqueta, els de-
fenses Carlos Albarrán i Álvaro 
Vega, els migcampistes Rubén 
Sánchez, Juanjo Ciércoles i els 
davanters Robert Simón, Kevin 
Lacruz, Néstor Querol, Adrià Ri-

vas, Marc Cosme i Rubén Enri. 
Tots ells, juntament amb els set 
jugadors que continuen del curs 
passat -José Miguel Morales, 
Adrià Parera, Miquel Robusté, 
Ismael Moyano, Sergio Maestre, 
Toni Lao i Marcel Serramitja- i 
al porter del juvenil, Dani Pérez, 
completen el grup de 19 amb el 
que ha engegat el nou projecte 
escapulat.
Robusté, que va ser operat dels 
problemes físics que el van afec-
tar la temporada passada, treballa 
al marge del grup. El central no 

Foto: Eloy Molina
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“Un porter molt segur, en 
el joc aeri i sota els pals. 
Garantia a la porteria, amb 
experiència a 2B.”

“Extrem de molta catego-
ria, ràpid i treballador, bon 
centrador i amb un bon un 
contra un.”

“Lateral dret ràpid i tècni-
cament molt bo. Destaca-
ria la seva alçada i la seva 
competitivitat.”

“Pot jugar en totes les po-
sicions de la mitja punta 
i com a davanter. Té gol i 
arribada a porteria. A més, 
treballa per a l’equip.”

“Central ràpid que pot ju-
gar com a mig centre de-
fensiu, amb bona sortida 
de pilota i bon joc aeri.”

“Extrem amb un gran un 
contra un i molta velocitat. 
Té gol i ha de ser un juga-
dor important en l’equip, 
tot i la seva joventut.”

“Mig centre molt bo tèc-
nicament, amb bona visió 
de joc, experiència i cate-
goria.”

“Davanter centre goleja-
dor que ha fet 25 gols a 
Xàtiva. Pot jugar a l’es-
pai i és molt bo a dins de 
l’àrea.”

“Mig centre de caràcter 
ofensiu, en edat sub-23. 
Té arribada, qualitat tèc-
nica, bona visió de joc i 
un bon xut amb les dues 
cames.”

“Davanter molt jove i molt 
ràpid. Té bon xut i és gole-
jador. Esperem molt d’ell.”

“Extrem molt ràpid que 
garanteix gols. A més, 
ofereix una capacitat de 
treball molt gran.”

Marqueta

Kevin Lacruz

Albarrán

Querol

Álvaro Vega

Adrià Rivas

Juanjo Ciércoles

Marc Cosme

Rubén Sánchez

Rubén EnriRobert Simón

podrà incorporar-se a la dinàmi-
ca normal fins a principi del mes 
de setembre. Per altra banda, els 

nous noms del cos tècnic són els 
de Víctor Hugo, entrenador de 
porters que arriba procedent del 

Granollers, Javi López, prepara-
dor físic, i José Maria González, 
delegat de camp.

El CF Bufalà ha emès un informe que recull al detall el mal estat de les instal·lacions

Com en la gran majoria de les ins-
tal·lacions esportives de la ciutat, 
el Municipal de Bufalà necessita 
actuacions urgents. El camp, tot 
i que va patir un rentat de cara 
el 2012 amb el canvi de gespa, 
la substitució dels aspersors pel 
reg de canons perimetrals i la 
renovació del mobiliari esportiu, 
comença a patir uns nivells de de-
teriorament evidents. El CF Bufalà 
ha redactat un informe que ha fet 
arribar a l’Ajuntament per demanar 
una solució, ja que les famílies del 
club cada cop mostren una actitud 
d’indignació més evident, davant 
el mal estat del terreny de joc i els 
vestidors. La directiva que presi-
deix Jordi Domènech sosté que el 
camp té errades “estructurals” que 
generen desperfectes i per això la 
gespa i la il·luminació s’han dete-
riorat de forma tan significativa. 

Perill per risc de lesió
Sens dubte, i tal com es pot 
apreciar en la imatge, un dels 

El Municipal de Bufalà: de l’estrena al deteriorament

principals motius de preocupa-
ció del CF Bufalà és el risc de 
lesió que tenen els jugadors del 
club. La gespa s’està separant 
i, segons l’entitat, “cal afegir-hi 
cautxú, respallar-la i corregir les 
irregularitats en forma de bom-
bolla que hi ha”. En relació a la 
caldera, aquesta tampoc funciona 
amb normalitat i els futbolistes de 
l’entitat s’han de dutxar amb aigua 
freda. La llarga llista de desper-
fectes del Municipal no finalitza 
aquí. Com a defecte estructural 
principal s’ha de destacar l’entra-
da constant d’aigua i d’humitats 
a les instal·lacions interiors del 
camp (passadissos i vestidors). 
Quan plou amb força, sota les 
grades entra aigua per tot arreu, 
amb la perillositat que això com-
porta, sobretot a la zona d’oficines 
(sempre hi ha aparells endollats). 
Segons l’informe emès pel club i 
complementat amb imatges, “una 
de les bombes de rec no funciona 
i el reg automàtic tampoc”. A més, 

“les xarxes de protecció perime-
trals tenen forats” i hi ha “cinc 
focus d’il·luminació espatllats”. 
Per acabar, un dels aspectes més 
desagradables els trobem en l’es-
tat de les canonades situades a la 
zona dels vestidors, punt de tràn-

Sectors de la gespa estan en mal estat / B.L

sit habitual de tots els jugadors 
del planter del club. El CF Bufalà 
denuncia que les canonades estan 
“embussades”, circumstància que 
genera “fortes olors i inundacions 
d’aigües fecals al magatzem quan 
plou amb una certa potència”. 

El terreny de joc 
té zones on s’hi 
ha aixecat tota la 
gespa, generant 
forats que poden 
comportar risc 
de lesió als nens

Quan plou amb 
potència, la zona 
de sota de les 
grades s’inunda 
i les canonades 
generen olors 
d’aigües fecals
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Situant a quatre competidors al CAR de Sant Cugat

L’Esgrima Hongaresa de Badalona 
està d’enhorabona. En aquest mes 
de juliol el club ha estat capaç 
de recollir nombrosos èxits, i el 

L’Esgrima Hongaresa brilla 
als campionats catalans

darrer ha estat en el Campionat 
de Catalunya absolut disputat a 
Sabadell, que va deixar tres me-
dalles a l’entitat. Els badalonins 

aconseguien pujar al podi en la 
modalitat per equips de sabre. 
El bloc formar per Óscar Casti-
llo, Oriol Farré, Iu Pareira, Mateu 
Slawmirski guanyava la plata, 
mentre que els altres dos equips 
del club integrats per Cèlia Mar-
tínez, Lola Martínez, Georgina 
Farré, Sara Calderón Rogelio Ca-
ballero, Dani Garcia, Pau Soler i 
Mario Clemente certificaven dues 
medalles de bronze. Pel que fa als 
campionats de Catalunya M15, 
l’equip badaloní s’enduria l’or per 
equips i la plata i el bronze en in-
dividuals. La llista d’èxits es com-
pletaria amb el bronze per equips 
de la modalitat M12 femenina. A 
més, Adrià López, Rogelio Caba-
llero, Pau Soler i Mario Clemente 
han estat escollits per integrar-se 
a la disciplina del CAR de Sant 
Cugat.

En les pròximes dates, el Club 
Tennis Taula Badalona serà guar-
donat per la Federació Catalana 
de Tennis Taula, després de ser 
escollit millor club de formació 
de Catalunya. Aquesta distinció 
s’ha fet pública després de con-
figurar una classificació on hi 
juguen diferents variables: nom-

bre de jugadors, participació en 
competicions i resultats de les 
mateixes. Un cop comparades 
totes les xifres, el CTT Badalona 
ha estat proclamat líder amb 413 
punts, superant el Ripollet (407) i 
el Vilablareix (404). El club pre-
tén mantenir aquesta condició en 
el futur.

El CTT Badalona, el 
millor club català en 
formació

Foto: CN Badalona

Foto: EHB

Després d’uns mesos d’extenuants sessions d’entrenament

Amb només tres mesos de pre-
paració a l’esquena, Carlos Frías, 
Adrían Blancas, Boris Pallarés i 
Javier Notario van fer esclatar la 
bomba al campionat d’Espanya 
celebrat el passat mes de febrer 
a les Illes Balears. Les set meda-
lles aconseguides, l’or i el rècord 
nacional en el 4x50 lliures els va 

Els màsters del CN Badalona volen 
‘incendiar’ el Mundial de natació

obrir els ulls cap al Mundial. Des 
d’aleshores, allò que en un inici va 
començar com una aventura entre 
amics s’ha convertit en gairebé 
una obsessió.  “La segona part de 
la temporada ha estat molt dura, 
tan física com mentalment. No hi 
ha hagut tanta alegria com fa uns 
mesos. La veritat és que ens hem 

posat seriosos”; reconeixien Frías 
Blancas, Pallarés i Notario. Se-
gons els màsters del Club Natació 
Badalona, l’únic que els “ha man-
cat” ha estat “tenir més rodatge de 
competició previ al Mundial”, pro-
blema que s’ha intentat compensar 
amb una rutina d’extrema duresa: 
tres hores d’entrenament diàries de 

dilluns a diumenge, sessions de 
crossfit al gimnàs i entre 15.000 i 
18.000 metres d’alta intensitat a la 
piscina. Si els màsters visualitzen 
la seva gran fita, només els va una 
idea al cap. “El nostre objectiu 
principal és el rècord d’Europa. Si 
l’aconseguim, estarem a prop de la 
medalla. Cal tenir en compte que 
hi haurà nivell. No sabem si Estats 
Units ve, però Rússia, Brasil, Hon-
gria o Austràlia són molt potents. 
De la zona Mediterrània nosaltres 
anem al capdavant”, adverteix 
Carlos Frías. Mentre que Adrián 
Blancas reivindica que “la gent té 
un concepte equivocat de la cate-
goria màster. A Budapest hi haurà 
nedadors que han estat olímpics. 
Creiem que el CN Badalona hauria 
de donar més suport i atenció als 
màsters”.

Elisabeth 
Ruiz, 
campiona a 
Vallnord

El cap de setmana del 23 al 25 
de juny va tenir lloc els Master 
Mountain Bike World Champions-
hips, una competició per a raiders 
amateurs o ja retirats. Doncs bé, 
entre els resultats destacar que la 
badalonina Elisabeth Ruiz va ser 
campiona a la categoria Women 
40-44 amb un temps de 8:15.27, 
per davant de la suïssa Yvonne 
Birker (8:27.86). Ruiz assegura 
que és un seus dels circuits favo-
rits del Bike Park Vallnord.C. Francesc Layret, 120 baixos - tel. 93 384 08 69 Fax: 93 384 20 45 - 08911 Badalona - info@gestorialafarga.com

Gestoria Administrativa
Assessoria d’Empreses
Assessoria Jurídica

Especialistes en el sector del transport i vehicles

En el Mundial d’atletisme paralímpic celebrat a Londres

Melany Bergés afrontava aques-
ta setmana la competició més 
important de l’any, després 
d’una temporada complica-
da. La de Badalona viatjava al 
Mundial d’atletisme paralímpic 
per competir en els 400 metres, 
prova en la qual és campiona 
d’Europa.
Bergés, tenia com a rival a la 

Melany Bargés,subcampiona en 400 metres

cubana Omara Durand, la mi-
llor del món en aquesta dis-
tància i gran dominadora dels 
Jocs Olímpics Paralímpics de 
Rio 2016. A Londres, Durand 
(52.75) no donaria cap opció a 
Bergés, proclamant-se campio-
na amb el rècord del campionat.
La badalonina, per la seva part, 
aconseguiria fer la millor marca Foto: RFEA

de temporada amb 57.68, que-
dant-se a prop del millor registre 
de la seva vida plasmat l’estiu 
passat a Brasil (57.52). A Lon-
dres, Melany Bergés ha tornat a 
estar acompanyada pel seu guia, 
Sergio Sánchez.
D’aquesta manera, l’atleta badalo-
nina conclou la seva única prova 
al Mundial paralímpic.

Foto: Elisabeth Ruiz

Un tècnic badaloní fa el salt a l’ACB: Salva 
Camps serà entrenador ajudant al Gran Canaria
Camps deixa la Penya per incorporar-se a un dels projectes més sòlids de la lliga

Camps canvia la Penya pel Granca / CJB

Salva Camps (Badalona, 1979) 
serà l’entrenador ajudant de Luis 
Casimiro a l’Herbalife Gran Ca-
naria. Qui va ser jugador del club 
en dues etapes diferents fitxa per 
l’entitat insular després dos anys a 
les files de la Penya i el seu equip 
vinculat, el CB Prat. Camps va 
ser jugador entre els anys 1997 
i 2012. Format al Sant Josep de 
Badalona,   el base va desenvolupar 
la seva carrera entre ACB i LEB. El 
seu recorregut l’ha portat en dues 
ocasions a Gran Canaria: Camps 
va ser un dels bases de l’equip pio 
pio a finals del curs 2002-2003 
i també en la temporada 2004-
2005. El 2012 el badaloní decideix 
fer el salt a les banquetes i entre 
aquest any i 2015 exerceix d’en-
trenador i director tècnic al Moy-
cullen Basketball Club d’Irlanda. 

Salva Camps va 
ser jugador del 
conjunt insular 
en dues etapes: 
02/03 i 04/05

les residències dels becats. Salva 
Maldonado (Estudiantes) i Carles 
Duran (Bilbao) també van iniciar 
la seva trajectòria a l’Olímpic. 

L’any 2015 passa a formar part 
del Divina Seguros Joventut, sent 
entrenador ajudant al Prat. Des 
d’aquell estiu, i fins ara, ha format 
part del cos tècnic de les selec-
cions U20, U18 i U19 d’Espanya. 

Bressol d’entrenadors
El fitxatge de Salva Camps per 
l’Herbalife suposa l’enèsima prova 
que Badalona també és una fac-
toria d’entrenadors de bàsquet de 
màxim nivell. El badaloní Paco Re-
dondo és assistent al Real Madrid 
i Pedro Martínez acaba de guanyar 
una lliga històrica amb el Valèn-
cia Basket. Joan Plaza, campió de 
l’Eurocup amb Unicaja, també es 
va formar a Badalona, igual que 
Sito Alonso, nou entrenador del 
FC Barcelona Lassa. En aquest 
cas, el nou staff de Sito al Palau 

també va sorgir de la nostra ciutat: 
David Garcia és badaloní  (va ser 
ajudant de Xavi Pascual) i Óscar 
Lata va estar a la Penya coordinant 

Badalona 
segueix aportant 
tècnics a 
competicions 
d’elit, es confirma 
com a bressol 
d’entrenadors
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Divendres comptarà amb ballarins badalonins que triomfen arreu

El darrer divendres del Festival d’Estiu de 
les Nits al Port de Badalona, com ja és habi-
tual des de fa cinc anys, es dedica a la dansa 
en majúscula, i edició rere edició suma cir-
cumstàncies per refermar aquesta màxima. 
En aquesta ocasió, a l’elenc del Jove Ballet 
Clàssic de Badalona se sumen destacades 
persones formades a Badalona que ara 

Primeres figures de la dansa i òpera 
tanquen les Nits al Port

triomfen a les millors companyies interna-
cionals de referència. A l’escenari del Port 
s’hi concentraran ballarins d’origen local, 
amb les seves parelles habituals de ball, 
provinents del Real Conservatorio Mariem-
ma, de la càtedra de dansa Alicia Alonso de 
la Universidad Juan Carlos I i de la Com-
pañía Victor Ullate, de Madrid;  del Dres-

den Frankfurt Company Jacopo Gadani, del 
Ballet Theater Lineburg,  i del Semperoper 
Dresden, tots tres d’Alemanya; de l’Acade-
mie de Dance Princesse Grace, de Mònaco 
i de la Landerstheater Coburg, d’Àustria. 
Aquesta concentració de talent local, torna 
a casa pel juliol arran de l’aliança entre  el 
Port i Marisa Yudes, directora artística del 
Jove Ballet Clàssic de Badalona que des 
de la seva creació ja fa cinc anys, pren el 
compromís amb Les Nits al Port d’aplegar 
ballarins professionals que són a diferents 
companyies d’arreu, nacionals i europees, 
que han estat alumnes de l’Escola i, o mem-
bres del Jove Ballet en el seu període de 
formació. També com a proposta conso-
lidada, l’endemà, la nit de dissabte, la si-
sena i darrera nit del festival d’estiu de la 
ciutat, es dedica al bell canto. De manera 
que, dissabte a les 22h, s’oferiran extractes 
de l’òpera “Tosca” de Puccini amb les veus, 
també força conegudes al Port,  d’Angela 
Lorite i Carles Cremades, acompanyats al 
piano per Josep Buforn.

L’Associació de Veïns d’Iris Casagemes va 
acollir divendres passat la presentació d’’Iri-
sot, el bruixot de la Iris’, un conte il·lustrat 
que pretén difondre els valors positiu de 
l’esport i rebutjar xacres com ara la violència 
i l’agressivitat. Es tracta d’un projecte iniciat 
fa mesos per Anna Domínguez, mare d’un 
dels nens que juga des de fa molts anys al 
club de futbol sala, i que compta amb les 
il·lustracions de Rosa Maria Hermoso. Ja 
tenen programades diferents presentacions 
i han rebut el beneplàcit d’Ajuntament i fe-
deració de futbol sala, que miraran de treure 
profit i fer difusió del llibre.

Els valors de 
l’esport a través 
d’un conte 
il·lustrat

Festival de dansa al Port / Marina Badalona
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